
Oświadczenie złożone 

przez senatora Artura Warzochę 

na 72. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Zarządu Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej Kazimierza Kujdy 

Zwracam się z wnioskiem o udzielenie informacji na temat stanu aktualnych rozmów pomiędzy zarządem 

funduszu a Miejskim Przedsiębiorstwem Komunikacyjnym Sp. z o.o. w Częstochowie w sprawie dotacji na 

zakup 40 autobusów hybrydowych o napędzie elektryczno-gazowym w ramach programu „Gazela” w roku 

2016. 

Z ogólnodostępnych informacji wynika, że w związku z awariami tych samochodów, w tym przypadkami 

zadymienia i zwarcia instalacji, a także jednym przypadkiem całkowitego spalenia się pojazdu, efekt ekolo-

giczny polegający na obniżeniu poziomu emisji spalin w mieście nie został osiągnięty. 

Proszę również o podanie kwoty udzielonej dotacji, ewentualnie należnych odsetek i kar, które mogą bez-

pośrednio obciążyć budżet miasta Częstochowy i wpłynąć tym samym na poziom realizacji zadań publicz-

nych prowadzonych przez tę jednostkę samorządu terytorialnego. 

Artur Warzocha 
 


